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Aan de leden van het College van Burgemeester en Wethouders, en  

Aan de leden van de Gemeenteraad van de gemeente Gennep 

 

Datum:  18 december 2022 

Onderwerp:  Reactie op Tijdslijn huisvesting Mikado 

 

 

Geachte dames, heren, 

 

Op 8 december ontving ik van het secretariaat van wethouder Pubben een uitnodiging om 

het document in te zien dat ik kortweg benoem als Tijdlijn Mikado: het document dat op 

grond van de beschikbare informatie een beeld moet geven van de contacten, 

toezeggingen en afspraken die zijn gemaakt rond de huisvesting van Mikado SO. Op 15 

december vond dit inzien plaats op het gemeentehuis te Gennep en naar aanleiding 

daarvan schrijf ik u dit bericht.  

In de Tijdlijn Mikado mis ik namelijk een aantal cruciale documenten en contacten, worden 

niet al mijn uitspraken correct of volledig weergegeven, en herken ik een aantal uitspraken 

niet die aan mij worden toegeschreven. Omdat hiermee op zijn minst een incompleet, maar 

mogelijk ook een vertekend beeld ontstaat, vind ik het relevant om u onderstaande te 

melden: 

 

1. Er wordt gesproken dat er eind 2020 een signaal is afgegeven dat er ruimtegebrek gaat 

ontstaan. Dit signaal van leerlingengroei is door de schoolbesturen al voor de 

zomervakantie 2020 afgegeven, maar door de gemeente Gennep als een gegeven 

behandeld dat los staat van de ontwikkeling van het KEC; voor het KEC hebben voor de 

gemeente Gennep steeds de oorspronkelijke leerlingenprognoses als uitgangspunt 

gediend. 

2. Ook spreekt dit punt ervan dat er geen haalbare oplossing gevonden is binnen de project-

organisatie. Ik weet niet wat hier met projectorganisatie wordt bedoeld, want in de zgn. 

Stuurgroep SPIL-KEC Picardie (gemeente, bouwadviseur, schoolbesturen, 

kinderopvang) is meermaals gewezen op aanbouw en opbouw (hetgeen onderschreven 

werd door de architect) bij het KEC als mogelijkheid. Er waren dus zeker wel haalbare 

oplossingen, passend bij de vorderingen van de bouw op dat moment, om in te spelen 

op de grotere leerlingaantallen. 

3. Mikado wilde de huisvesting niet gesplitst hebben over twee gebouwen wordt gesteld. 

Het is een algemeen gegeven, en niet alleen binnen scholen, dat splitsing van 

samenhangende groepen leidt tot extra personele inzet en dus niet wenselijk is. 

Ingeval van Mikado is het splitsen daarnaast een onmogelijkheid, vanwege de 

expertisebundeling die vereist is voor de ondersteuning van betreffende leerlingen en 

bij calamiteiten. Overigens onderschrijft de wethouder dit in zijn persbericht d.d. 30-6-

2021 (zie punt 6.) 

4. Op 22 juni 2021 was er overleg van wethouder en ambtenaren met Punt Speciaal (de 

onderwijsstichting waarvan Mikado een van de scholen is) over huisvesting van Mikado 

aan de Stiemensweg. Deze oplossingsrichting werd als positief ervaren. Hierbij wordt niet 

gesteld wie deze oplossingsrichting als positief duidde. Het schoolbestuur was het 

zeker niet, omdat het immers uitsluiting van huisvesting binnen het KEC betekende. 
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Realiteit: als de uitbreiding van het KEC geen politiek draagvlak had, was er blijkbaar 

geen andere keuze dan verhuizing naar de Stiemensweg. 

5. De dag erop zouden alle schoolbesturen dit bekrachtigd hebben. Op die dag vond 

opnieuw een gesprek plaats van de wethouder, in aanwezigheid van ambtenaren, nu 

met alle schoolbesturen over het besluit van de wethouder dat er geen plaats is voor 

Mikado binnen het KEC en derhalve verhuizing naar de Stiemensweg aan de orde is. 

Echter, dit wel onder toezegging van een aantal maatregelen die als bindend kunnen 

worden beschouwd. Overigens is op dat moment, noch later, ooit iets ondertekend. 

6. De maatregelen uit punt 5 zijn tijdens dat overleg benoemd door de wethouder en 

vervolgens vermeld in een persbericht van de gemeente Gennep d.d. 30-6-2021. Hierin 

wordt vermeld dat de staat van het pand aan de Stiemensweg wordt teruggebracht 

“om te voldoen aan huidige wensen en eisen” en, verder, dat de “gemeente Gennep 

contacten tussen de scholen zal faciliteren”. Dit persbericht is niet opgenomen in de 

Tijdlijn Mikado; het weerspreekt de nu gebruikte termen van “sober en doelmatig”. 

7. Als vervolg hierop wordt vermeld dat Punt Speciaal op 30-8-2021 aangegeven heeft dat 

het terugbrengen van het pand aan de Stiemensweg tot het niveau van nieuwbouw niet 

aan de orde is. Dat is een deel van mijn betoog, waarin ik heb gesteld dat je niet mag 

verwachten dat een pand dat in een andere tijd is gebouwd, alsnog gebracht kan 

worden tot een bouwniveau van huidige nieuwbouw, maar wel dat dit moet voldoen 

aan de huidige eisen die daaraan gesteld moeten worden op het gebied van veiligheid, 

binnenklimaat, leefbaarheid e.d. Dit zoals ook door de wethouder aangegeven in zijn 

persbericht van 30-6-2022. Het vervolg van dit punt zoals dat in de Tijdlijn Mikado staat 

is niet van Punt Speciaal maar van de wethouder die stelt: “uitgangspunt is zoals de 

verordening voorschrijft sober en doelmatig”. 

8. In een e-mail van een ambtenaar aan de wethouder wordt vermeld: “Willemsen geeft 

aan dat we niets moeten zeggen over de verkenning in het gebied Picardie.” Deze 

verkenning doelt op een door de wethouder op 25-10-2021 geaccordeerde externe 

doorrekening van het alsnog huisvesten van Mikado in het KEC. De situatie is echter dat 

er politieke redenen waren waarom de wethouder dit onderzoek niet bekend wilde 

laten zijn. Vanuit mij kon ik het ermee eens zijn om niet over deze verkenning te 

publiceren, omdat er al aan zoveel eerdere toezeggingen geen gestand was gedaan dat 

ik onze ouders en het personeel niet opnieuw valse hoop wilde geven. Overigens is mij, 

na herhaaldelijk vragen, uiteindelijk door de gemeentesecretaris telefonisch 

aangegeven dat deze verkenning is stopgezet omdat het een ambtelijke actie zou zijn 

geweest zonder politiek mandaat. 

9. Op 20-6-2022 was er een gesprek van mij met de gemeentesecretaris over 

aanpassingen aan het pand aan de Stiemensweg. Naar aanleiding van dat overleg 

wordt vermeld dat ik met het voorstel naar de Raad van Toezicht van Punt Speciaal zal 

gaan. Dit is een incomplete weergave. In dat gesprek verklaarde de gemeentesecretaris 

alsnog akkoord te gaan met betaling van de noodzakelijke ventilatievoorzieningen, 

maar niet met de overige aan te pakken zaken (vloer, dak, e.d.); die zouden nog steeds 

op conto van het schoolbestuur komen. Ik kon daar niet mee akkoord gaan omdat dit 

raakt aan de grenzen van wat een schoolbestuur met de haar toegekende gelden mag 

investeren, maar ook consequenties heeft voor de algehele financiële situatie van Punt 

Speciaal. Om die reden heb ik aangegeven hierover met de Raad van Toezicht van Punt 

Speciaal te spreken. 
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10. Vervolgens wordt niet vermeld in de Tijdlijn Mikado dat er terugkoppeling naar 

aanleiding van dat contact met de Raad van Toezicht heeft plaatsgevonden. Die 

terugkoppeling was er wel: een telefoongesprek dd. 24-6-2022 van de voorzitter van 

de Raad van Toezicht met de burgemeester van gemeente Gennep. Conclusie uit dat 

gesprek was dat de burgemeester de mogelijkheid wilde onderzoeken om de situatie 

op te lossen en daartoe werd een afspraak gepland tussen hem, de wethouder, de 

voorzitter Raad van Toezicht en de bestuurder Punt Speciaal. Door Covid is dit gesprek 

in tweeën uiteen gevallen: op 14-7-2022 een oriënterend gesprek tussen de 

burgemeester en de voorzitter van de Raad van Toezicht, en op 25-8-2022 een meer 

inhoudelijk gesprek tussen de wethouder en de bestuurder van Punt Speciaal. 

11. In dat laatste gesprek van 25-8-2022 presenteerde de wethouder, vertrouwelijk, zijn 

idee rond de scholen in Gennep-Zuid. Dit plan werd door mij positief ontvangen, zo stelt 

de Tijdlijn Mikado. Dit is een deel van mijn reactie op dat moment: ik heb aangegeven 

dat de visie van een dergelijk plan mij erg aanspreekt, want dat is immers niet anders 

dan waarom Punt Speciaal het essentieel vond en vindt om in het KEC gehuisvest te 

zijn. Maar ook heb ik aangegeven dat dit voor de situatie van Mikado niets oplost maar 

de zaak compliceert: niet alleen zou de uitvoering van een dergelijk plan geruime tijd 

op zich laten wachten, ook zou het m.i. het opknappen van het pand aan de 

Stiemensweg bemoeilijken vanwege de onzekere afschrijftermijn. 

 

Ik hoop u met deze reactie een verhelderende aanvulling te hebben gegeven op hetgeen in 

de Tijdlijn Mikado wordt vermeld. Dit niet om de zaak verder te compliceren maar met de 

gedachte dat een complete en correcte weergave van de zaken de besluitvorming alleen 

maar ten goede kan komen. 

Ik wens u daarbij veel wijsheid toe. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

dr. W.L. (Werner) Willemsen 

voorzitter College van Bestuur 

stichting Onderwijsgroep Punt Speciaal 


